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Subiect: OBSTACOLELE MORTALE DE PE DRUMURILE NAȚIONALE

Domnule ministru,
Ținând cont de numeroasele accidente soldate cu nenumărați răniți și chiar morți, care au loc, 
zilnic, pe drumurile naționale dar și pe autostrăzi, din cauza leșurilor de animale abandonate 
în calea șoferilor, permiteți-mi să trag un serios semnal de alarmă, tuturor factorilor 
responsabili. Sunteți de acord că nu e nevoie decât de o secundă de neatenție din partea 
șoferilor și animalele care circula libere pe drumurile naționale, ori pe autostrazi, devin 
victime. Cadavrele lor ajung pe marginea drumurilor, de unde nimeni nu se mai obosește să le 
ridice. Se întîmplă în România anului 2019, pe drumurile din Brașov, Bihor, Prahova, Arad și 
chiar pe autostrăzi. Foarte rar, se respectă legea, care spune că animalul mort trebuie să fie 
ridicat și dus la o unitate de ecarisare, unde trebuie incinerat, pentru că lăsate cu săptămânile 
pe marginea drumurilor nu numai că pot transmite boli infecțioase, în cazul în care îi dă cuiva 
prin cap ideea să pună mâna pe ele, dar sunt reale obstacole mortale pentru șoferi. Întrucât, 
există multă confuzie în privința instituțiilor responsabile de rezolvarea acestei situații care 
provoacă inimaginabil de multe victime, doresc să ne transmiteți, în scris, răspunsul la 
următoarele întrebări :

1. Ce instituție are sarcina de a ridica de pe drumurile naționale cadavrele animalelor 
moarte?

2. La ce interval de timp sunt ridicate cadavrele animalelor accidentate pe drumurile 
naționale ori pe autostrăzi?

3. Ce sancțiuni sunt prevăzute pentru instituția responsabila de abandonarea cadavrelor, 
dar în situația în care, din cauza leșurilor, devenite obstacole în calea șoferilor, au loc 
alte accidente soldate cu morți sau răniți?

4. Ce măsuri intenționați să luați dumneavoastră pentru a elimina de pe șoselele 
României aceste obstacole, din cauza cărora, oameni nevinovați își pierd viața, în 
vreme ce alții rămân marcați pentru tot restul zilelor de diverse handicapuri ?

Vă mulțumesc !
Senator,

AUSș Viorel
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